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Protokół nr 15/2019 z XV sesji Rady Miasta Świnoujście, 

która odbyła się w dniu 27 czerwca 2019 roku 

od godz. 900 do godz. 1835. 
 

Na sesji obecni byli: 

1. Radni według listy obecności. 

2. Pan Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

3. Pani Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

4. Pan Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta, 

5. Pani Iwona Szkopińska – Sekretarz Miasta, 

6. Pani Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

7. Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu, 

8. Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład 

Pielęgnacyjno – Opiekuńczy w Świnoujściu, 

9. Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Świnoujściu, 

10. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów Urzędu Miasta. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Obrady XV Sesji Rady Miasta w dniu 27 czerwca 2019 roku o godzinie 900 po stwierdzeniu 

kworum otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska. 

Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz poinformował, że w dniu 26 czerwca 2019 r. złożył 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad: 

 projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie opłaty uzdrowiskowej; 

 projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2019 – 2028. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad wnioskiem  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie opłaty 

uzdrowiskowej (jako pkt 5. porządku obrad). 

Za głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Kolejno zarządziła głosowanie nad wnioskiem o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2019 – 2028 (jako pkt 6. 

porządku obrad). 

Za głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad po zmianach. 

Za głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Następnie zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

 z XII sesji Rady Miasta 

Za głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

 z Nadzwyczajnej XIII sesji Rady Miasta 

Za głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się.  

 z Uroczystej XIV sesji Rady Miasta 

Za głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Protokoły zostały przyjęte. 
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Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Informacja Przewodniczącej Rady o ważnych sprawach, dotyczących rady  

i radnych w okresie międzysesyjnym.      

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informacje.  

 

Ad. pkt 3 – Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje o pracy między sesjami Rady przedstawił Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz.  

 

Ad. pkt 4 – Składanie interpelacji i zapytań radnych zgodnie z ustawą. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informacje dotyczące 

złożonych do dnia sesji interpelacji i zapytań. 

 

Ad. pkt 5 – Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

przedstawił pozytywną opinię do propozycji uchylenia uchwały: za opinią pozytywną 

głosowało 6 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały uchylającej uchwałę w sprawie opłaty uzdrowiskowej: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/111/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. uchylająca 

uchwałę w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad. pkt 6 – Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2019 – 2028. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Pytań i uwag nie było. 
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Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miasto Świnoujście na lata 2019-2028: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/112/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. o zmianie 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście 

na lata 2019-2028 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła przerwę w obradach sesji. Po 

przerwie wznowiła obrady. 

 

Ad. pkt 7 – Rozpatrzenie „Raportu o stanie Miasta Świnoujście za 2018 rok”: 
 

a/ przedstawienie raportu o stanie Miasta Świnoujście za rok 2018; 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała, że zgodnie z art.28aa 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506) Prezydent 

Miasta co roku do dnia 31 maja przedstawia Radzie Miasta raport o stanie Miasta. Radni 

otrzymali raport o stanie Miasta w dniu 13 maja 2019 r. 

Raport o stanie Miasta Świnoujście za 2018 rok w formie prezentacji przedstawił Prezydent 

Miasta Janusz Żmurkiewicz (załącznik nr 8 do protokołu). 

 

b/ debata nad raportem; 

 

W trakcie debaty nad raportem, głos zabrali: radna Dorota Mikulska, radny Leon Ryszard 

Kowalski, radny Jan Borowski, radna Joanna Agatowska, radny Wiesław Góreczny, radny 

Stanisław Bartkowiak, radna Aneta Zdybel, radny Ryszard Teterycz, radny Jarosław 

Włodarczyk, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka, Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta 

Jabłońska, Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz, Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jacek 

Jurkiewicz, Wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niewiarowski, Zastępca Prezydenta 

Miasta Barbara Michalska. 

 

c/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Świnoujście wotum 

zaufania- głosowanie. 

 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

przedstawił pozytywna opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało  

4 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się.     

Przedstawiono pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych do projektu 

uchwały: za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, 

przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski przedstawił opinię  

do projektu uchwały: członkowie komisji nie głosowali za opinią pozytywną, głosów 

przeciwnych nie było, 3 głosy były wstrzymujące się. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 
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Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Radni w imieniu własnym i Klubów Radnych wyrazili opinię do przedmiotowej uchwały. 

Kolejno radny Wiesław Góreczny zwrócił się z pytaniami dotyczącymi projektu uchwały. 

Odpowiedzi radnemu udzielił Kierownik Biura Nadzoru Prawnego i Koordynacji Zamówień 

Publicznych. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Świnoujście wotum zaufania: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 6 głosach 

wstrzymujących się. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/113/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

udzielenia Prezydentowi Miasta Świnoujście wotum zaufania stanowi załącznik nr 9  

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad. pkt 8 – Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

za rok 2018 oraz udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018. 

 

a/ przedstawienie sprawozdania Prezydenta z wykonania budżetu Gminy Miasto 

Świnoujście za 2018 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Miasto 

Świnoujście; 

 

Sprawozdanie oraz informację w formie prezentacji przedstawili Skarbnik Miasta Pani 

Iwona Górecka-Sęczek, Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska  

oraz Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Sprawozdanie Prezydenta z wykonania budżetu Gminy Miasto Świnoujście za 2018 rok 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Sprawozdanie finansowe Gminy Miasto Świnoujście za 2018 rok stanowi załącznik nr 12  

do protokołu. 

 

b/ zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Szczecinie z dnia 16.04.2019 

r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Świnoujście 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok wraz informacją o stanie mienia; 

 

Pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej wraz z uzasadnieniem przedstawił 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niewiarowski. 

Uchwała nr CXXXVII.241.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 16 kwietnia 2019 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 

Prezydenta Miasta Świnoujście sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Świnoujście  

za 2018 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego stanowi załącznik nr 13  

do protokołu. 

 

Radny Wiesław Góreczny złożył wniosek o przerwę w obradach sesji od godz. 1445  

do godz. 1600. 

Za głosowało 13 radnych, 4 głosy były przeciwne, głosów wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła przerwę w obradach sesji  

o godz. 1445. Po przerwie wznowiła obrady o godz. 1600. 
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c/ zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Świnoujście  

z dnia 14.05.2019 r. w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Świnoujście absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2018; 

 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Świnoujście z dnia 14 maja 2019 roku w sprawie 

udzielenia Prezydentowi Miasta Świnoujście absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za rok 2018 przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Ilczuk. Wniosek 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

d/ zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady  Miasta  Świnoujście  w  sprawie  absolutorium za 2018 rok; 

 

Pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej przedstawił Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta Jacek Jurkiewicz. 

Uchwała Nr CXC.360.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 27 maja 2019 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Świnoujście w sprawie absolutorium za rok 2018 stanowi  

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

e/ rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Miasto Świnoujście za rok 2018  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Świnoujście za rok 2018; 

 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

przedstawił pozytywna opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało  

4 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się.     

Przedstawiono pozytywną opinię do projektu uchwały Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych: za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów przeciwnych nie 

było, przy 2 głosach wstrzymujących się.     

Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 3 członków Komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, 1 głos był wstrzymujący się. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, 1 głos był wstrzymujący się 

 

Dyskusja, w trakcie której radni Rady Miasta Świnoujście zadawali pytania, przedstawiali 

opinie w imieniu własnym i Klubów Radnych. Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz, 

Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczyk, Zastępcy Prezydenta Miasta – Pani 

Barbara Michalska i Pan Paweł Sujka, oraz Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

udzielali odpowiedzi na zadawane przez radnych pytania. 

 

f/ podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania 

z wykonania budżetu za rok 2018 oraz w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2018 - głosowanie. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu za rok 2018 oraz w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za rok 2018: 
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Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach 

wstrzymujących się. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/114/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018 

oraz w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018 stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. pkt 9 – Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany granic portu 

morskiego w Świnoujściu.  

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła Naczelnik Wydziału Urbanistyki  

i Architektury. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 3 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 11 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany granic portu morskiego w Świnoujściu 

wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/115/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

zaopiniowania projektu zmiany granic portu morskiego w Świnoujściu stanowi załącznik  

nr 18 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad. pkt 10 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Miasto Świnoujście na lata 2017 – 2027. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Obsługi 

Inwestorów. 

Opinia Komisji Rady: 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miasto Świnoujście na 

lata 2017 – 2027: 

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było.  

Uchwała została podjęta.  
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Uchwała Nr XV/116/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miasto Świnoujście na 

lata 2017 – 2027 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. pkt 11 – Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego na 

czas nieoznaczony poza kolejnością na liście osób oczekujących na taki lokal (projekt 1).  

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu. 

Opinia Komisji Rady: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 11 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem  

w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony poza kolejnością 

na liście osób oczekujących na taki lokal: 

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/117/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r w sprawie 

zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony poza kolejnością na liście 

osób oczekujących na taki lokal stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Ad. pkt 12 – Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego na 

czas nieoznaczony poza kolejnością na liście osób oczekujących na taki lokal (projekt 2).    

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu. 

Opinia Komisji Rady: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 11 członków Komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony poza 

kolejnością na liście osób oczekujących na taki lokal: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/118/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony poza kolejnością na liście 

osób oczekujących na taki lokal stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Ad. pkt 13 – Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

publicznych gimnazjów w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto 

Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 
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Opinie Komisji Rady: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 11 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności publicznych gimnazjów w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Świnoujście: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/119/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

stwierdzenia zakończenia działalności publicznych gimnazjów w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Świnoujście stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Ad. pkt 14 – Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę 

Miasto Świnoujście publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych. 

  

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 11 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja.  

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Miasto Świnoujście 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/120/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Miasto Świnoujście publicznych przedszkoli  

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Ad. pkt 15 – Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego w Świnoujściu.   

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Leszek Waga przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 11 członków Komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Świnoujściu  

wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było. 

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr XV/121/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Świnoujściu stanowi załącznik nr 30  

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 31 do protokołu.   

  

Ad. pkt 16 – Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej  

do przeprowadzania konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Świnoujściu.   

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja, w trakcie której opracowano autopoprawkę. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poprosiła radnych o zgłaszanie 

kandydatów do Komisji Konkursowej. 

Radny Leon Ryszard Kowalski zaproponował kandydaturę Pana Grzegorza Kossa. 

Radny Andrzej Staszyński zgłosił kandydaturę Pana Jacka Jurkiewicza. 

Radny Jan Borowski zgłosił kandydaturę Pani Elżbiety Jabłońskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niewiarowski zgłosił kandydaturę Pana Pawła 

Sujki. 

Radna Sylwia Marszałek imieniu Klubu Radnych „Grupa Morska – Cała Naprzód” zgłosiła 

kandydaturę Pani Dagmary Nowaczkiewicz. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała o dostarczonych 

pisemnych oświadczeniach o wyrażeniu zgody na kandydowanie do Komisji Konkursowej 

Pana Grzegorza Kossa (załącznik nr 32 do protokołu) oraz Pani Dagmary Nowaczkiewicz 

(załącznik nr 33 do protokołu). 

Pan Jacek Jurkiewicz wyraził zgodę na kandydowanie. 

Pani Elżbieta Jabłońska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Pan Paweł Sujka wyraził zgodę na kandydowanie. 

Dyskusja, w trakcie której opracowano autopoprawkę (zwiększono ilość członków komisji  

do 6 osób). 

Radny Leon Ryszard Kowalski zaproponował kandydaturę Pana Pawła Sujki na funkcję 

Przewodniczącego Komisji. 

Pan Paweł Sujka wyraził zgodę na kandydowanie na tę funkcję. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

składu Komisji Konkursowej do przeprowadzania konkursu na stanowisko Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy  

w Świnoujściu (Elżbieta Jabłońska, Jacek Jurkiewicz, Grzegorz Koss, Dagmara 

Nowaczkiewicz, Agnieszka Stój, Paweł Sujka). 
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Za głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Skład Komisji Konkursowej został przyjęty. 

 

Kolejno zarządziła głosowanie nad wyborem Pana Pawła Sujki na Przewodniczącego Komisji 

Konkursowej do przeprowadzania konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Świnoujściu. 

Za głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczącym Komisji Konkursowej do przeprowadzania konkursu na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład Pielęgnacyjno-

Opiekuńczy w Świnoujściu został wybrany Pan Paweł Sujka. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzania konkursu  

na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Świnoujściu wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/122/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzania konkursu na stanowisko Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy  

w Świnoujściu stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 35 do protokołu.   

 

Ad. pkt 17 – Podjęcie uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Sportu Miasta Świnoujście 

na lata 2019-2028.   

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 3 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Sportu Miasta Świnoujście na lata 2019-2028  

wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/123/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

Strategii Rozwoju Sportu Miasta Świnoujście na lata 2019-2028 stanowi załącznik nr 36  

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 37 do protokołu.   
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Ad. pkt 18 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia Statutu 

Uzdrowiska Świnoujście.   

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało  

5 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia Statutu Uzdrowiska Świnoujście: 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 głos był przeciwny, przy 3 głosach 

wstrzymujących się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XV/124/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 27 czerwca 2019 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustanowienia Statutu Uzdrowiska Świnoujście stanowi załącznik nr 38  

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 39 do protokołu.   

 

Ad. pkt 19 – Zapoznanie: 

a) z oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Miasta Świnoujście; 

Informacja została przedstawiona radnym. 

Radni zapoznali się z informacją, nie wnieśli uwag (załącznik nr 40 do protokołu). 

 

b) ze sprawozdaniem z realizacji Programu współpracy Gminy Miasto Świnoujście  

z organizacjami pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego; 

Sprawozdanie zostało przedstawiona radnym. 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem, nie wnieśli uwag (załącznik nr 41 do protokołu). 

 

c) z raportem z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2018. 

Raport został przedstawiony radnym. 

Radni zapoznali się z raportem, nie wnieśli uwag (załącznik nr 42 do protokołu). 

 

Ad. pkt 20 – Wolne wnioski w sprawach związanych z wykonywaniem funkcji radnego. 

 

Wolne wnioski stanowią załącznik nr 43 do protokołu. 

 

Ad. pkt 21 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska 

zamknęła obrady XV sesji Rady Miasta w dniu 27 czerwca 2019 r. o godzinie 1835. 

Lista głosowań imiennych stanowi załącznik nr 44 do protokołu oraz nagranie z przebiegu 

sesji w formacie mp3 stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Elżbieta Jabłońska 
 

 

Sporządziła:  

Emilia Flankowska  


